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ZAB.0012.4.1.2021 
 

Protokół nr 14/21 
z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Rozwoju  

z dnia 1 marca 2021 roku 
 
 

1) Otwarcie obrad Komisji. 
  
Pan Bogdan Domżalski - Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Rozwoju w dniu 
1 marca 2021 roku o godzinie1305 otworzył obrady Komisji Infrastruktury i Rozwoju. Powitał 
członków Komisji oraz zaproszone osoby: Pana Piotra Krygiera – Sekretarza Powiatu, Pana 
Tadeusza Wiśniewskiego – Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg we Włocławku z siedzibą 
w Jarantowicach, Pana Zygmunta Bałutę – Naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki 
Nieruchomościami, Pana Mariusza Kosmalskiego – inspektora w Wydziale Realizacji 
Projektów i Funduszy Zewnętrznych.  
Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  
 
2) Stwierdzenie quorum.  
 
Przewodniczący Komisji na podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach uczestniczy 
4 radnych, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi wymagane 
quorum, a zatem obrady są prawomocne. 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 
3) Przyjęcie porządku obrad.  
 
Przewodniczący Komisji poinformował radnych, iż wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu 
Komisji otrzymali porządek obrad w brzmieniu: 
 
Porządek obrad: 

1) Otwarcie obrad Komisji. 
2) Stwierdzenie quorum.  
3) Przyjęcie porządku obrad. 
4) Przyjęcie protokołu nr 13/20 z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Rozwoju z dnia 

23 listopada  2020 r. 
5) Wyrażenie opinii  w sprawie projektu uchwały w sprawie zasad nabywania, zbywania 

i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas 
oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony.  

6) Sprawozdanie z działalności Powiatowego Zarządu Dróg we Włocławku z siedzibą 
w Jarantowicach za rok 2020. 

7) Informacja Starosty Włocławskiego o realizacji zadań z zakresu komunikacji 
prowadzonych przez powiat w roku 2020. 

8) Informacja Zarządu Powiatu na temat wielkości środków zewnętrznych przeznaczonych 
na realizację działań inwestycyjnych oraz o działaniach podjętych przez Powiat 
Włocławski w zakresie pozyskania dodatkowych źródeł finansowych od podmiotów 
zewnętrznych w 2020 roku oraz plany i zamierzenia w tym zakresie z uwzględnieniem 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku. 

9) Sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury i Rozwoju w 2020 roku. 
10) Sprawy różne. 
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11) Zamknięcie obrad Komisji. 
 
Przewodniczący Komisji  zapytał radnych czy mają uwagi do porządku obrad? Radni nie 
wnieśli uwag. Przewodniczący Komisji stwierdził, że porządek obrad komisji został przyjęty.  
Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
 

4) Przyjęcie protokołu nr 13/20 z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Rozwoju z dnia 
23 listopada  2020 r. 
 

Przewodniczący Komisji poinformował, iż z posiedzenia komisji został sporządzony 
protokół. Protokół był do wglądu w Kancelarii Przewodniczącego Rady. Przewodniczący 
Komisji zapytał radnych czy mają uwagi do protokołu? Radni nie wnieśli uwag. 
Przewodniczący Komisji zapytał kto jest za przyjęciem protokołu i przeprowadził procedurę 
głosowania.  
Wyniki  głosowania: 
Za – 4 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że protokół 
nr 13/20 z dnia 23 listopada 2020 roku został przyjęty.  
 

5) Wyrażenie opinii  w sprawie projektu uchwały w sprawie zasad nabywania, 
zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania 
na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony.  

 
Przewodniczący Komisji poprosił Naczelnika o przedstawienie projektu uchwały 
z zaznaczeniem jakie są zmiany w porównaniu do poprzedniej uchwały.  
Pan Zygmunt Bałuta – Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami 
poinformował, że poprzednia uchwała Rady Powiatu we Włocławku mówiąca o zasadach 
wynajmu do i powyżej 3 lat była podejmowana przez radę w październiku 2004 r. Z uwagi na 
to, że nastąpiły zmiany w przepisach prawa, pojawiły się problemy np.: z wydzierżawianiem 
gruntów oraz dróg powyżej 3 lat, z rozpatrywaniem wniosków, które opiewały na inne 
przypadki niż było to ujęte w uchwale z 2004 r.  W związku z powyższym została 
przygotowana uchwała, która zawiera nowe rozstrzygnięcia.  
Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję.  
Radni nie podjęli dyskusji. 
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 
uchwały i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 4 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zasad nabywania, zbywania i obciążania 
nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 
3 lata lub na czas nieoznaczony. 
 
Projekt uchwały w sprawie zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich 
wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas 
nieoznaczony stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
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6) Sprawozdanie z działalności Powiatowego Zarządu Dróg we Włocławku z siedzibą 

w Jarantowicach za rok 2020. 
 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że radni otrzymali sprawozdanie, w którym są opisane 
i inwestycje, i działania PZD w bieżącym utrzymaniu dróg.  
Radny Wojciech Zawidzki podziękował dyrektorowi za prace wykonane w miejscowości 
Wieniec. Radny stwierdził, że nie ma uwag do sprawozdania, jednak nigdy nie było 
możliwości, aby obejrzeć inwestycje, czy też nie było informacji, że są odbiory inwestycji.  
Wiedzę w tym zakresie radny czerpie jedynie ze sprawozdania.  
Przewodniczący Komisji stwierdził, że z uwagi na pandemię nie było zaproszeń. Nie będzie 
problemu, kiedy nie będzie pandemii i komisja będzie mogła obejrzeć inwestycje. Każdy 
w swoim terenie te inwestycje obserwował i pilnował, i w tym zakresie ma wiedzę.    
Pan Piotr Krygier – Sekretarz Powiatu powiedział, że ubiegły rok od marca był bardzo 
specyficzny. Samo podpisywanie umów odbywało się zazwyczaj bez udziału firm. W tym 
roku został przywrócony pewien standard, gdzie jeżeli dochodzi do uroczystego zawarcia 
umowy, to wszyscy radni z danego okręgu wyborczego byli zapraszani. Jeżeli chodzi 
o  końcowe odbiory, to odbywało się to w taki sposób, że starosta starał się zapraszać 
i lokalnych wójtów, i burmistrzów, gdzie była realizowana inwestycja i wszystkich radnych 
z danego okręgu.  Sekretarz uczestniczył w dwóch takich wydarzeniach. To są decyzje 
starosty. W ubiegłym roku był pomysł komisji wyjazdowej, która miała zobaczyć niektóre 
inwestycje drogowe (m.in. Boniewo). Z jakiś względów komisja nie pojechała. Nic nie stoi na 
przeszkodzie, aby radni zobaczyli inwestycje (oczywiście w reżimie sanitarnym, a także 
z zachowaniem stosownych zasad związanych z procesem inwestycyjnym, bezpieczeństwem 
na obiektach budowlanych czy drogach). 
Radna Anna Kozłowska powiedziała, że w sprawozdaniu są pokazane inwestycje, które były 
realizowane m.in. na terenie gminy Boniewo, za co radna podziękowała dyrektorowi. Można 
popatrzeć, porównać i przeanalizować inwestycje, w których regionach były wykonane 
w danym roku.  Radna stwierdziła, że do inwestycji, które były realizowane powiat prawie nic 
nie dokładał własnych środków, jedynie np. wykup gruntów na terenie Boniewa. Cała 
inwestycja ponad 6 mln zł – to dotacje. Radna podziękowała, że udało się pozyskać środki 
finansowe na inwestycje. Jeżeli nadal będą pozyskiwane środki, to dużo inwestycji będzie 
można wykonać na terenie powiatu. 
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za przyjęciem sprawozdania 
i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 4 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła sprawozdanie z działalności Powiatowego Zarządu Dróg we Włocławku z siedzibą 
w Jarantowicach za rok 2020. 
 

Sprawozdanie z działalności Powiatowego Zarządu Dróg we Włocławku z siedzibą 
w Jarantowicach za rok 2020 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
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7) Informacja Starosty Włocławskiego o realizacji zadań z zakresu komunikacji 
prowadzonych przez powiat w roku 2020. 

 
Przewodniczący Komisji zapytał radnych czy mają uwagi do przedstawionej informacji? 
Radni nie wnieśli uwag.  
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za przyjęciem informacji i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 4 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła informację Starosty Włocławskiego o realizacji zadań z zakresu komunikacji 
prowadzonych przez powiat w roku 2020. 
 
Informacja Starosty Włocławskiego o realizacji zadań z zakresu komunikacji prowadzonych 
przez powiat w roku 2020 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
 
 

8) Informacja Zarządu Powiatu na temat wielkości środków zewnętrznych 
przeznaczonych na realizację działań inwestycyjnych oraz o działaniach podjętych 
przez Powiat Włocławski w zakresie pozyskania dodatkowych źródeł finansowych 
od podmiotów zewnętrznych w 2020 roku oraz plany i zamierzenia w tym zakresie 
z uwzględnieniem Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku. 

 

Przewodniczący Komisji  stwierdził, że rok 2020 był rekordowy pod względem inwestycji 
oraz pozyskania środków finansowych. Przewodniczący zapytał radosnych, czy chcieliby 
zabrać głos? Radni nie podjęli dyskusji. 
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za przyjęciem informacji i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 4 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła Informację Zarządu Powiatu na temat wielkości środków zewnętrznych 
przeznaczonych na realizację działań inwestycyjnych oraz o działaniach podjętych przez 
Powiat Włocławski w zakresie pozyskania dodatkowych źródeł finansowych od podmiotów 
zewnętrznych w 2020 roku oraz plany i zamierzenia w tym zakresie z uwzględnieniem 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku. 
 
Informacja Zarządu Powiatu na temat wielkości środków zewnętrznych przeznaczonych na 
realizację działań inwestycyjnych oraz o działaniach podjętych przez Powiat Włocławski w 
zakresie pozyskania dodatkowych źródeł finansowych od podmiotów zewnętrznych w 2020 
roku oraz plany i zamierzenia w tym zakresie z uwzględnieniem Samodzielnego Publicznego 
Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 
protokołu.  
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9) Sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury i Rozwoju w 2020 roku. 
 
Przewodniczący Komisji powiedział, że z działalności komisji został sporządzone 
sprawozdanie za rok 2020. Przewodniczący zapytał czy są uwagi do sprawozdania? 
Uwag nie było.  
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za przyjęciem sprawozdania 
i przeprowadził  procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 4 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury i Rozwoju w 2020 roku. 
 
Sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury i Rozwoju w 2020 roku stanowi załącznik 
nr 8 do niniejszego protokołu.  

10) Sprawy różne  

Przewodniczący Komisji zapytał radnych czy chcieliby przedstawić wnioski, oświadczenia? 
Radni nie złożyli wniosków.  
 

11) Zakończenie obrad Komisji 
 
Przewodniczący Komisji  w związku ze zrealizowaniem porządku obrad w dniu 1 marca 
2021 r. o godzinie 1324 zamknął posiedzenie Komisji Infrastruktury i Rozwoju Rady Powiatu 
we Włocławku. 
 

  Przewodniczący Komisji 
  Infrastruktury i Rozwoju  
 
      Bogdan Domżalski  
 

    Sekretarz Komisji  
Infrastruktury i Rozwoju  
 
    Anna Kozłowska  
 
 
 
 
 
 
Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 
Katarzyna Dąbrowska – Czerwińska …… 


